
 Sida  1(4) 

 

Verksamhetsberättelse för år 2024 
 

 Styrelsen har under året haft följande sammansättning:  

Ordförande  Gunnar Bergman 

Vice ordförande  Bengt Schultz  

Kassör  Kerstin Johansson 

Sekreterare  Jovan Skundric 

Ledamot  Nina Tjädermark  

Ledamot   Bengt Edh 

Ledamot   Ulf Svensson 

Hedersordförande:  Bengt Petersson 

Styrelsen har under året haft 10 protokollförda sammanträden. 

Övriga funktionärer 
Revisorer Mats Jangefors och Bo Bergforsen med Åke Krantz som ersättare. 

Valberedning Tyvärr idel vakanser! 
 

Medlemmar 
Föreningen hade vid årsskiftet 125 medlemmar, varav 21 är föreningsmedlemmar.  

 
Ekonomi 
Den ekonomiska ställningen framgår av bifogad ekonomisk redogörelse. Allmänt har vi en 

ganska stabil ekonomi. 

Vår huvudsakliga intäkt är medlemsavgifterna, men vid våra allmänna möten har bl.a. fika- 

och lotteriförsäljning bidragit till finansiering av vår verksamhet. 

Vår klart största kostnadspost är hyran av föreningslokalen, där vi dock i efterskott får 40% av 

kostnaden som driftbidrag från kommunen. 
Hanteringen kring bidragen görs sedan 2020 helt och hållet via kommunens Föreningsportal. 

 

Årsmöte 

Ordinarie årsmöte för verksamhetsåret 2024 hölls i Vapensalen, Smeden HFF:s lokaler i 

Smedbyn tisdagen den 20 februari 2024 i närvaro av 21 medlemmar.  

Ola Henriksson valdes till mötesordförande och Anders Larsson till mötessekreterare. 

Verksamhetsberättelsen inklusive den ekonomiska redogörelsen och revisionsberättelsen god-

kändes av årsmötet. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 

Som ordförande i föreningen omvaldes Gunnar Bergman. I övrigt valdes Jovan Skundric och 

Ola Svensson in i styrelsen. Till Hedersordförande valdes Bernt Petersson som även tillsam-

mans med Anders Larsson avtackades i styrelsen. 

På styrelsens förslag beslutades att föreningen ska bli en sektion inom Huskvarna Hembygds-

förening, vilket enligt stadgarna är ett första beslut om att bli en sektion. Ett andra beslut för 

att verkställa förslagna förändring kommer att ske den 14 maj. 

Det innebär även att föreningens lokaler i Gamla Idrottshuset kommer att sägas upp. 
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Tyvärr lyckades årsmötet inte utse en ny valberedning 

 

Föredrag av Huskvarna Innebandyklubb 

Föredragshållare på årsmötet var Magnus Nilsson från Huskvarna Innebandyklubb som pre-

senterade klubben och dess utveckling sedan starten 1988, på initiativ av Svenerik Martinsson 

och Ronny Holm, där Svenerik var ordförande i 10 år. Magnus Nilsson själv blev kassör vil-

ket han fortfarande är. Vi fick ta del av hur klubbens verksamhet har utvecklats till idag med 

en omfattande verksamhet som i huvudsak är förlagd till nya sporthallen på Fagerslätt. Vilken 

omfattar ca 500 aktiva med en könsfördelning 65% killar och 35% tjejer och ca 120 ledare i 

20 träningsgrupper. Nuvarande verksamhet omfattar 30 lag i seriespel, där damlaget spelar i 

div I och herrlaget i div 3. 

 

Vårens extra medlemsmöte 
Extra medlemsmöte på våren och detta avhölls torsdagen den 14 maj i Vapensalen, i Smeden 

HFF:s lokaler i Smedbyn. Där Ola Henriksson valdes som ordförande och Jovan Skundric 

som sekreterare. 

För att fatta ett andra beslut om att bli en sektion under Huskvarna Hembygdsförening ge-

nomfördes mötet som ett extra beslutsmöte där steg två av att upphöra och bli en sektion fast-

slogs. Vidare beslutades det om att vid höstens medlemsmöte dels besluta om vilka årsavgif-

ter som ska gälla som sektion, samt en redovisning av hur en upplösning av föreningen ska 

ske vid övergången till sektion. 

 

Föredrag av Ola Henriksson 

Vår gäst under detta möte var Ola Henriksson som berättade 

om sin aktiva period som både spelare i Huskvarna Södra 

som olika ledarroller som tränare, arbete inom kommunen 

och sina uppgifter som både anställd inom Smålands 

 Fotbollsförbund (SmFF) som ledamot i disciplinnämnden 

 för SmFF samt sina uppdrag inom SISU Småland. 

 

Nationaldagen vid Kroatorpet 

Torsdagen den 6 juni medverkade vi under Nationaldagsfirandet i Huskvarna där 12 av våra 

föreningsskyltar ställdes ut bredvid Kruthuset och rönte visst intresse av en del besökare. 

 

Fallens Dag 

Lördagen den 31 augusti medverkade vi under Fallens Dag i Huskvarna där 12 av våra före-

ningsskyltar ställdes ut i Smedjan och rönte visst intresse av en del besökare. 

 

Höstens extra medlemsmöte 

Höstens medlemsmöte anordnades den 22 oktober i Vapensalen, i Smeden HFF:s lokaler i 

Smedbyn. Till mötesordförande för mötet valdes Ola Henriksson och som mötessekreterare 

valdes Jovan Skundric. 

Vi mötet beslutades det om årsavgift för enskild med till 200:- om man inte är medlem i Hem-

bygdsförening och 100:- för de som är medlemmar. Föreningarna och organisationer betalar 

300:- om man inte är medlem i Hembygdsförening och 200:- för de som är medlemmar. 

De beslutades även att de personer som är valda till styrelse sitter kvar fram till kommande 

gemensamt årsmöte för föreningen och sektionen.  

Det beslutades att sektionens namn i fortsättningen ska var Huskvarnas Idrottshistoria. 

 

I samband med kommande årsmöte ska även nya stagar tas fram för sektionen och här utsågs 

Gunnar Bergman och Ola Henriksson att ta fram förslag som presenteras inför kommande 

årsmöte. 
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För att den slutgiltiga avvecklingen av föreningen ska kunna ske inväntas det hyresbidrag som 

man har rätt till av Jönköpings kommun Kultur och Fritid. Det innebär att den slutliga av-

veckling verkställs när bidraget är utbetalt och ett bokslut kan genomföras för att överföra me-

del till sektionen i Hembygdsföreningen. Ansvariga för avvecklingen är ordförande  

Gunnar Bergman vice ordförande Bengt Schultz samt kassör Kerstin Johansson. 

 

Föredrag av Dennis Aulander 

Som avslutning på vårt extra medlemsmöte presenterade Dennis Aulander sin roll och arbete 

med Sandagymnasiets idrottsliga verksamheter. Verksamhetsidén för Sanda Utbildningscent-

rum är att vara ledande på att kombinera studier och idrott på alla nivåer! Framför allt så pe-

kade han på att studieresultaten bland idrottselever ligger på 98,4% för att kunna söka vidare 

på högre utbildning. Man arbetar med en devis ”GET UP” Glädje, Engagemang, Trygghet, 

Utmaning, Professionalism. Det är hela 24 olika idrotter som är representerade, varav 2 är 

RiksIdrottsgymnasier, 13 är Nationella, 4 lokala och 4 lokala speciell. Det visar på en fantas-

tisk bredd och ger måna möjligheter till samarbeten mellan olika idrotter. 

 

Gammeljul i Smedbyn 

Söndagen den 1 december medverkade vi under Gammeljul i Smedbyn genom att ställa ut 

våra föreningsskyltar. Detta väckte intresse och c:a 100 personer tittade in. 

Tidningsklipp 

Styrelsen har i sedvanlig ordning sammanställt tidnings-

urklipp och referat för Huskvarnas idrottsföreningars 

verksamhet.  

Denna samling av urklipp som gjorts under många år är 

nog en ganska unik dokumentation av föreningarnas 

verksamhet, som alltför få tar chansen att ta del av.  

 

Hemsidan  

Under året gjordes inga strukturella förändringar av vår hemsida utan endast upplägg av di-

verse nyheter och dokument främst med anknytning till våra medlemsmöten.  

Ett arbete har startas upp tillsammans med Joakim Edvinsson där vi avser att digitalisera vår 

skyltar om föreningarna samt att fylla på med uppgifter efter 2002 där skyltmaterialet ta slut. 

Det arbetet måste ske i samarbete med våra föreningar. Det pågår även ett arbete med att hitta 

olika finnanseringar av detta digitalisering av skyltarna. 

Vi har startat en Facebook-konto där vi kommer att publicera olika händelser. 

Detsamma gäller en Instagram-konto som är startat där kommer vi att publicera olika händel-

ser.  

Ett stort tack till Joakim Edvinsson som hjälper oss på ett förtjänstfullt sätt med hemsidan. 

 

Medlemsinformation och medlemsuppvaktning 

- I juni skickades en sommarhälsning via mejl/brev ut till alla våra medlemmar med lite övrig 

information. Dessutom strax före Jul den traditionella julhälsningen från styrelsen. 

- Under året fortsatte vi att uppvakta de medlemmar som jubilerar, d.v.s. de som fyller 50, 60, 

70, 75, 80, 85 etc. Den enkla uppvaktningen sker i form av ett kort med bl.a. några idrottshi-

storiska bilder ur våra samlingar, vilket Anders Larsson har skött med bravur. 
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Övriga aktiviteter 

- En katalogisering av allt vårt material i föreningslokalen har påbörjats och allt material som 

är skänkt av Nina Tjädermark som rör Caj Delden är katalogiserat. En fortsättning kommer att 

ske efter vi flytta till Hembygdsföreningens lokaler. 

- Under november månad genomfördes nedpackning och flytt av allt material från Gamla  

Idrottshuset till Hembygdsföreningens lokaler. De stora skåpen flyttades med hjälp av June 

Express, varefter lokalen städades av och nycklar och nyckelkort lämnades över till vaktmäs-

tarna på Huskvarna Sportcenter. 

 

Slutord 

Styrelsen vill framföra ett stort tack till alla medlemmar som stödjer vår verksamhet. 

Till våra sponsorer som skänkt vinster till våra lotterier har vi skickat en julhälsning med tack 

för dessa bidrag. 

Med fortsatt stöd från våra medlemmar, Jönköpings kommun och våra sponsorer hoppas vi 

kunna fortsätta vår verksamhet. 

 

 

Huskvarna 2025-01-28  

Styrelsen 

 

 

……………………………………… ………………………………………… 

 Gunnar Bergman Bengt Schultz  

 

……………………………………… ………………………………………… 

 Jovan Skundric Kerstin Johansson 

 

……………………………………… ………………………………………… 

 Nina Tjädermark Bengt Edh 

 

……………………………………… 

 Ulf Svensson 

 


